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Datum 30 juni 2016

Onderwerp Toeganketijkheid voor gehandicapten

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Omgeving

Portefeuittehouder Wethouder Polderman

Schriftelijke vraag

Zomaar een restaurant bezoeken, de trein pakken of een website raadplegen is voor veel mensen
de normaalste zaak van de wereld. Maar niet als je in een rolstoel zit, blind bent of een andere
beperking hebt. Mensen met een handicap ondervinden letterlijk en figuurlijk heel veel obstakels in

het dagelijks leven. Daar moet verandering in komen, iedereen in Nederland moet volwaardig mee
kunnen doen aan de samenleving.

Dat gaat niet vanzelf. Begin zo16 gingen de Eerste en Tweede Kamer akkoord met ratificatie van
het VN verdrag. Nu is het trld dat wij als gemeente ook ons steentje bijdragen. Bij iedere stap die we
zetten is het van belang dat we gehandicapten in het oog houden. De gemeente heeft nog geen

aparte verordening of speciaal beleid ontwikkeld voor deze kwetsbare groep.

Wij, PvdA, Groenlinks en D66, vinden het hoog tijd om hier verandering in te brengen. ln onze
gemeente moet toegankelijkheid de norm, ontoegankelijkheid de uitzondering zijn.

Zo vinden wij dat de gemeente bij projecten, waarbij de gemeente als opdrachtgever en/of
subsidieverstrekker fungeert, toegankelijkheid voor gehandicapten als eis wordt gesteld.

Zo vinden wij dat bij ontwikkelingen in zowel het sociale als het fysieke domein gehandicapte
burgers worden betrokken.

Wij willen u de volgende vragen stellen

7. Welke stappen heeft u tot nu toe ondernomen om de toegankelijkheid van gehandicapten
te waarborgen?

2. Op welke wijze gaat u vormgeven aan de implementatie van het VN-verdrag?
3. Voldoet de gemeentelijke website aan de webrichtlijnen toegankelijkheid?
4. Hoe zal het WMO-beleid aan het VN-verdrag worden gekoppeld? Beiden hebben als doel:

iedereen doet mee.

PvdA
GroenLinks
D66

MichaelYap
Klaartje Koenraad
Harm Emmen



1.

Wij beantwoorden de vragen als volgt:

Het verdrag heeft als doel de mensenrechten van mensen met een beperking te bevorderen, te
beschermen en te waarborgen om zo te werken aan een inclusieve samenleving. ln het
verdrag staan echter geen nieuwe rechten, maar betreft een verdere uitwerking van de

verplichtingen die de overheid al heeft op grond van bestaande mensenrechtenverdragen. Het
verdrag is door de Nederlandse Staat geratificeerd. Daardoor is ook de gemeente Roosendaal hier
aan gehouden. Het is nog onduidelijk hoe de implementatie van het verdrag in de Nederlandse
wetten vorm zal krijgen. ln dat verband is het van belang ons te realiseren dat er op het gebied van
de rechten van gehandicapten al wetten bestaan in Nederland.

Het beleid wat in de gemeenten (zo ook in Roosendaal) wordt toegepast, is reeds in
overeenstemming met het verdrag. Zowel op het gebied van onderwijs, welzijn, werk en zorg wordt
er ingezet op normalisering en inclusie. Wij prijzen ons in Roosendaal bovendien gelukkig met een
actieve rol van het Roosendaals Gehandicapten Platform (ROGEP) dat zich vooftdurend inzet om
de gemeente alert te houden op het terrein van de toegankelijkheid en haar te attenderen op de

verbetermogelijkheden op dat gebied.

Met de hele transformatie van het voorliggend veld wordt gestreefd naar een inclusieve
samenleving, daarmee bedoelen we dat iedere burger, dus nadrukkelijk ook die met een handicap
of beperking, zo goed mogelijk mee kan doen met de Roosendaalse samenleving. De transformatie
van het voorliggend veld kenmerkt zich door de ontwikkeling van reguliere activiteiten tot
voorzieningen waar ook volwassenen en kinderen met een beperking of aandoening zich thuis
voelen. Er wordt ingezet op belangenbehartiging en bewustwording. Ook wordt geinvesteerd in

voldoende deskundigheid bij onderwijs, sportclubs, verenigingen e.d. om invulling te kunnen geven

aan deze nieuwe diversiteit binnen hun vereniging of club. Scholing en coaching van de betrokken
vrijwi lligers én professionals is daarbij onontbeerl ijk.

Op het gebied van de openbare ruimte worden de CROW richtlijnen 337'richtlijnen
toegankelijkheid'toegepast. Daarnaast worden de gemeentelijke projecten op toegankelijkheid
zoals gezegd beoordeeld door de Rogep.

Wij zijn ons er echter ter degen van bewust dat er nog genoeg te verbeteren valt, ook waar het gaat
om de toegankelijkheid van restaurants en andere private instellingen en gebouwen. Het is goed
dat het particulier bedrijfsleven ook hierop aangesproken wordt. Het Rogep laat ook hier
regelmatig van zich horen. Om dit middels een aparte verordening te regelen ligt niet in onze
bedoeling, dat zou o.i. ook in strijd zijn met het streven naar een inclusieve samenleving. Wij
wachten ook af of dit verdrag zal leiden tot aanpassing van bestaande wetgeving.

Zie beantwoording vraag 1. Aangezien onderdelen van het VN verdrag reeds verwerven zit in ons
beleid, is er geen noodzaak om hiervoor een aparte verordening of speciaal beleid te schrijven.

De website is toegankelijk voor iedereen met een beperking. Onze website voldoet aan de
webrichtlijnen z, niveau AA met uitzondering van enkele pdf's. Deze worden op korte termijn
aangepast conform de richtlijnen.

Zie beantwoording bij vraag r.
Zowel, Artikel r van de Grondwet; Wet gelijke behandeling op grond van handicap of chronische
ziekte; Wet Passend Onderwijs, Participatiewet als de Wet Maatschappelijke Ondersteuning zijn al

wetten die de deelname van mensen met een beperking vergroten en die hun rechten versterken.

Hoogachtend,
Het college van Burgemeester en Wethouders,
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Namens deze,
Hugo Polderman,
Wethouder Wmo en minimabeleid


